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An accompaniment to tithes

Терпение нужно вам, чтобы, исполнив волю Божию, получить обещанное; (Евреям 10:36).

For you have need of endurance, so that after you have done the will of God, you may receive the promise. (Hebrews 10:36).

Терпение же должно иметь совершенное действие, чтобы вы были совершенны во всей полноте, без всякого недостатка (Иак.1:4).

But let patience have its perfect work, that you may be perfect and complete, lacking nothing. (James 1:4).

Терпение Христово – это добровольное и совместное сотрудничество нашей веры, с Верой Божией, выраженное в нашем неукоснительном послушании истине, благовествуемого нам слова, в формате терпения Христова.

The patience of Christ – is the voluntary and mutual collaboration of our faith with the Faith of God expressed in our unwavering obedience to the truth of the preached word in the format of the patience of Christ.

А нетерпение — это добровольное и совместное сотрудничество нашей совести, с врагами нашей веры, под именем – нетерпение или торопливость.

And impatience – is the voluntary and mutual collaboration of our conscience with the enemies of our faith under the name – impatience or, haste.

1. Нетерпение – это, не что иное, как вызывающее проявление плоти.

1. Impatience – is none other than the defiant manifestation of the flesh.

2. Нетерпение, говорит о том, что мы начинаем приступать к исполнению повеления Божия преждевременно, то есть, не в установленное Богом время.

2. Impatience tells us that we begin to initiate the fulfillment of God’s commands prematurely, or rather, not in the time established by God.

3. Нетерпение, говорит нам о том, что мы начинаем приступать к исполнению повеления Божия, не в границах определённых и отведённых для нас Богом.

3. Impatience tells us that we begin to initiate the fulfillment of God’s commands not in the specified boundaries indicated for us by God.

4. Нетерпение, говорит нам о том, что мы начинаем приступать к исполнению повеления Божия, используя запрещённые Богом средства.

4. Impatience tells us that we begin to initiate the fulfillment of God’s commands using means that have been forbidden by God.

5. Нетерпение, как проявление плоти всегда вдохновляется профессионалами, специального назначения из поднебесья, в лице религиозных духов обольщения.

5. Impatience, as a manifestation of the flesh, is always inspired by professionals with special purpose from heaven, represented by religious spirits of seduction.

6. Нетерпение – это некая подводная скала самомнения и само значимости, о которую разбиваются все корабли веры, следующие к гавани под названием – ожидание Иисуса Христа с неба.

6. Impatience – is a kind of underwater rock of conceit and self-significance, on which all the ships of faith crash, following to the harbor called - the anticipation of Jesus Christ from heaven.

7. Нетерпение – это открытое непризнание власти Бога над временами и сроками, и попытка узурпировать власть Бога в пользу своих растлевающих вожделений.

7. Impatience is an open rejection of the authority of God over time and seasons, and the attempt to usurp the authority of God for one’s own corrupt desires.

Терпение Христово – это плод нашего духа:

Patience of Christ – is the fruit of our spirit:

*Плод же духа: любовь, радость, мир, долготерпение, благость, милосердие, вера  (Гал.5:22).

But the fruit of the Spirit is love, joy, peace, longsuffering, kindness, goodness, faithfulness (Galatians 5:22).

Терпение Христово – это знание и способность находиться в правильном месте, и в правильное время:

Patience of Christ – is the knowledge and ability to be found in the right place and at the right time:

*Вы пойдите на праздник сей; а Я еще не пойду на сей праздник, потому что Мое время еще не исполнилось  (Ин.7:8).

You go up to this feast. I am not yet going up to this feast, for My time has not yet fully come. (John 7:8).

Терпение Христово участвует в овладевании самим собою:

Patience of Christ partakes in the ruling over oneself:

*Долготерпеливый лучше храброго, и владеющий собою лучше завоевателя города   (Прит.16:32).

He who is slow to anger is better than the mighty, And he who rules his spirit [over himself] than he who takes a city. (Proverbs 16:32).

Терпение Христово способствует утешению распрей:

Patience of Christ will discover itself in the ability to calm contention:

*Вспыльчивый человек возбуждает раздор, а терпеливый утишает распрю  (Прит.15:18).

A wrathful [hot-tempered] man stirs up strife, But he who is slow to anger [patient] allays contention. (Proverbs 15:18).

Терпение Христово обладает способностью ожидать и получать, обещанное от Бога:

Patience of Christ has the ability to wait and receive what God has promised:

*Терпение нужно вам, чтобы, исполнив волю Божию, получить обещанное  (Ев.10:36).

For you have need of endurance [patience], so that after you have done the will of God, you may receive the promise: (Hebrews 10:36).

Терпение Христово устраняет все недостатки на пути к совершенству во всей полноте:

Patience of Christ will eliminate all shortcomings on the way to our perfection in the fullness of Christ:

*С великою радостью принимайте, братия мои, когда впадаете в различные искушения, зная, что испытание вашей веры производит терпение; терпение же должно иметь совершенное действие, чтобы вы были совершенны во всей полноте, без всякого недостатка  (Иак.1:2-4).

My brethren, count it all joy when you fall into various trials, knowing that the testing of your faith produces patience. But let patience have its perfect work, that you may be perfect and complete, lacking nothing. (James 1:2-4).

Терпение Христово блюдёт, как свои суверенные права, так и права своих ближних:

Patience of Christ observes its own sovereign boundaries as well as the boundaries of our neighbors: 

*Кто ведет в плен, тот сам пойдет в плен; кто мечом убивает, тому самому надлежит быть убиту мечом. Здесь терпение и вера святых   (Отк.13:10).

He who leads into captivity shall go into captivity; he who kills with the sword must be killed with the sword. Here is the patience and the faith of the saints. (Revelation 13:10).

Терпение Христово сохраняет нас в единомыслии по учению Христа Иисуса:

Patience of Christ keeps us in like-mindedness according to the teaching of Christ Jesus: 

*Бог же терпения и утешения да дарует вам быть в единомыслии между собою, по учению Христа Иисуса  (Рим.15:5).

Now may the God of patience and comfort grant you to be like-minded toward one another, according to Christ Jesus. (Romans 15:5).

Терпение Христово является условием, выполнение которого сохраняет нас от годины искушения:

Patience of Christ is the condition, fulfilling which will keep us from the hour of trial:

*И как ты сохранил слово терпения Моего, то и Я сохраню тебя от годины искушения, которая придет на всю вселенную, чтобы испытать живущих на земле  (Отк.3:10).

Because you have kept My command to persevere, I also will keep you from the hour of trial which shall come upon the whole world, to test those who dwell on the earth. (Revelation 3:10).

Терпение Христово – это способность не только ожидать, но и активизировать, возвращение Христа за Церковью:

Patience of Christ – is the ability not just to anticipate, but to activate the return of Christ for the Church:

Христос, однажды принеся Себя в жертву, чтобы подъять грехи многих, во второй раз явится не для очищения греха, а для ожидающих Его во спасение (Ев.9:28).

So Christ was offered once to bear the sins of many. To those who eagerly wait for Him He will appear a second time, apart from sin, for salvation. (Hebrews 9:28).

«И Дух и невеста говорят: прииди! И слышавший да скажет прииди!» (Отк.22:17).

And the Spirit and the bride say, "Come!" And let him who hears say, "Come!" And let him who thirsts come. (Revelation 22:17).

Терпение Христово даёт способность обдумывать свои слова и не спешить произносить их пред Богом:

Patience of Christ gives the ability to think through our words and not hurry to say them before God:

Не торопись языком твоим, и сердце твое да не спешит произнести слово пред Богом; потому что Бог на небе, а ты на земле; поэтому слова твои да будут немноги (Екк.5:1).

Do not be rash [quick] with your mouth, And let not your heart utter anything hastily before God. For God is in heaven, and you on earth; Therefore let your words be few. (Ecclesiastes 5:2).

Терпение Христово раскрывает и способствует выбору лучшей позиции:

Patience of Christ uncovers and yields the decision for better positions:

И то уже весьма унизительно для вас, что вы имеете тяжбы между собою. Для чего бы вам лучше не оставаться обиженными? для чего бы вам лучше не терпеть лишения? (1. Кор.6:7).

Now therefore, it is already an utter failure for you that you go to law against one another. Why do you not rather accept wrong? Why do you not rather let yourselves be cheated? (1 Corinthians 6:7).

Терпение Христово – это способность соболюдать заповеди Божии и веру в Иисуса Христа:

Patience of Christ – is the ability to observe the commandments of God and faith in Jesus Christ:

Здесь терпение святых, соблюдающих заповеди Божии и веру в Иисуса (Отк.14:12).

Here is the patience of the saints; here are those who keep the commandments of God and the faith of Jesus. (Revelation 14:12).
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